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Josep Puig: 'El soterrament de les línies d'alta tensió és la prioritat'

El president de l'EMD de Valldoreix, Josep Puig, ha repassat
l'actualitat del territori a l'entrevista a Cugat.cat. El
soterrament de les línies d'alta tensió, l'escola bressol, el
pressupost i el deute de la Generalitat són alguns dels aspectes
que s'han tractat durant el programa 'Línia directa'.

Mira l'entrevista al president de l'EMD a Cugat tv

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/diari/entrevista/71750.html
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